

# CERTIFICATE

## ZERTIFIKAT

This certificate has been awarded to the holder of LGA – marks

*Dieses Zertifikat wird dem Inhaber von LGA - Zeichengenehmigungen*

**Gebr. Sanders GmbH & Co. KG**  
**Maschstrasse 2**  
**49565 Bramsche / Deutschland**

who successfully proved the existence of an internal Quality System and that products certified by the LGA QualiTest GmbH are produced in conformity with the relevant standards and regulations.

*verliehen, der erfolgreich nachgewiesen hat, dass bei ihm ein internes Qualitätssicherungs- und Kontrollsystem vorhanden ist, und dass die von der LGA QualiTest GmbH zertifizierten Produkte in Übereinstimmung mit den betreffenden Normen und Bestimmungen hergestellt werden können.*

An inspection of the manufacturing site **Gebr. Sanders GmbH & Co. KG, Maschstrasse 2, 49565 Bramsche / Germany**, including surveillance of the Quality Management System and spot checks of current samples was carried out.

*Eine Besichtigung der Fertigungsstätte **Gebr. Sanders GmbH & Co. KG, Maschstrasse 2, 49565 Bramsche / Deutschland** mit Überprüfung des Qualitätsmanagement-Systems sowie eine Stichprobenüberprüfung an Mustern aus der Fertigung wurde am heutigen Tage durchgeführt.*

**1. April 2009**

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Ch. Sieber', positioned above a horizontal line.

Christian Sieber (stellvertr. Leiter / Deputy Head)  
LGA QualiTest GmbH  
Prüf- und Zertifizierungsstelle für Gerätesicherheit  
*Testing and Certification Body for Product Safety*